
Zápis 
z jednání VV OSH Semily 

konaného dne 13.12.2012 v kanceláři OSH 
 
 
Program: 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Zápis z minulého jednání OSH 
3. Kontrola čerpání rozpočtu 
4. Svolání Shromáždění představitelů SDH 
5. Schválení navržených vyznamenání 
6. Hlášení SDH + vysvětlení 
7. Různé 
8. Diskuse 
9. Závěr 

 
 
Ad 1. Bratr starosta všechny přítomné uvítal a předal řízení schůze náměstku br. Adametzovi. 
Za zapisovatele jednání určen br. Jiřička, za ověřovatele bři. Doškář a Hybl. 
 
Ad 2. Br. Jiřička přečetl zápis z minulého jednání. K tomu br. starosta upřesnil, že přetlakové 
ventily byly zkalibrovány v THT Polička a ještě se tam má jet na exkurzi. Krajské kolov PS 
nebude v roce 2013 v našem okrese, ale v České Lípě. Jednání kolem prodeje domu 
nepřinesla zatím žádný konkrétní výsledek. 
 
Ad 3. Bratr Mlejnek seznámil s čerpáním a plněním rozpočtu.  Na straně příjmů se poměrně 
slušně daří prodávat různý drobný materiál (poháry, medaile apod.). Také stoupla podpora od 
Hasičské vzájemné pojišťovny a po urgenci se plní i kolektivní členství od obcí. Proti tomu 
byla v poslední době větší vydání s nákupem ocenění (hlavně vyznamenání pro sobory na 
VVH a rámečky). Jinak je čerpání rozpočtu nadále plynulé s ohledem na dobu finančního 
roku. Všechny dotace a granty jsou vypořádány. Pokud nedojde k nějaké mimořádné situaci 
skončí hospodaření za rok s přebytkem. Je však opět třeba připomenout příjmy přesunuté 
z roku 2011 (prodej garáže a provozní dotace od LK), které hospodaření mírně zkreslují. 
 
Vzhledem k dožilým plynovým kamnům a vzhledem k finanční situaci navrhuje br. Bachtík 
pořízení nových plynových kamen a s tím související kontroly a revize v roce 2013. 
Vzhledem k tomu, že by to mělo vést k úspoře na spotřebě plynu, byl návrh VV jednohlasně 
odsouhlasen. 
 
Ad 4. Bratr starosta informuje, že svolá Shromáždění představitelů SDH okresu Semily na 
pondělí 21. ledna 2013, 16:00 hodin do KC Golf v Semilech. Pozvánka půjde do sborů včetně 
finančních podkladů jako tomu bylo v minulosti. 
 
Ad 5. Br. Bachtík přednesl zaslané návrhy na udělení vyznamenání. Všechny splňují kritéria a 
byla jednohlasně schválena. 
 
Ad 6. Br. Mlejnek informoval o novince ve vyplňování a zasílání hlášení o činnosti za rok 
2012. Pro zjednodušení administrativy se bude hlášení vyplňovat do zaslané tabulky a odesílat 
elektronicky. Odkaz na hlášení konkrétního sboru dostane SDH do svého kontaktního e-



mailu. Velkým zjednodušením je automatické předvyplnění stavu členské základny, které se 
načte z databáze sdružení. Bude tedy třeba vyplnit pouze činnost. Sbory, které nemají na OSH 
hlášen kontaktní e-mail, by tak měly co nejdříve učinit. Pomoci v této věci mají starostové 
okrsků. 
Postup, jak bude celá věc probíhat: 

1. na kontaktní e-mail SDH přijde odkaz na tabulku v Excelu, kde bude již předvyplněn 
počet členů SDH a s tím související. 

2. jednatel, nebo jiná osoba vyplní za SDH povinné údaje 
3. osoba vyplňující tabulku vše překontroluje – dbát na důslednost, po odeslání nelze 

opravovat!! 
4. dole na formuláři kliknout na okénko „Odeslat“ 

Postup lze konzultovat s kanceláří OSH u br. Mlejnka. 
 
Ad 7.  Br. Vejnar informuje o úmrtí br. Chrtka z Kruhu a o rozloučení s ním, kterého se 
členové VV OSH účastnili.   Dále informuje o vzniku Almanachu zasloužilých hasičů okresu 
Semily. Almanach tvoří společně s br. Mlejnkem. Bude ve třech vyhotoveních a bude možné 
jej doplňovat. Kromě zasloužilých hasičů bude evidovat i členy a členky oceněné Řádem sv. 
Floriána. 
 
Br. Starosta informoval o ZHV, který se konal 20. října v Bozkově. Poděkoval za výborné 
zázemí a zajištění závodu SDH Bozkov. Šlo o zdařilou akci. 
 
Starosta dále informoval o Setkání VV OSH se zasloužilými hasiči a dlouholetými 
funkcionáři. To se uskutečnilo 16. listopadu v Čisté u Horek. Proběhlo v hezké atmosféře. 
Starosta poděkoval čisteckému sboru za zajištění a br. Mlejnkovi za filmovou dokumentaci. 
 
Br. Starosta dále rozdal členům VV OSH diáře pro rok 2013 a materiály od HVP. Pojišťovna 
nyní nabízí velice zajímavé kombinace povinného ručení a havarijního pojištění, ale i další 
produkty. Díky provizím může jít i o zajímavou ekonomickou činnost v SDH. 
 
Dále starosta informoval o krajských grantech. Přestože se neustále připomíná nutnost 
včasného vyúčtování, došlo letos na našem okrese ve dvou případech k pozdnímu proúčtování 
a tím pádem ke ztrátě dotace (SDH Vítkovice a SDH Jablonec nad Jizerou). Toto je velmi 
špatný jev především v době, kdy se i v přerozdělení dotací bojuje o každou korunu. 
Pro rok 2013 by patrně měl být grantový fond opět otevřen za zhruba stejných podmínek. 
Bude ale potřeba mít veškeré platby podrobně rozpoložkovány. Vše ale záleží na novém 
krajském zastupitelstvu.  
 
Ad 8.  Členky SDH Košťálov nafotily kalendář. Dá se nakoupit i v kanceláři OSH Semily. 
Br. Tomeš – lze čerpat granty na překážky? V okrsku dosluhují. 
Br. Starosta – lze, ale musí se jít přes nějaký sbor, okrsek nemá právní subjektivitu. Dá se buď 
pořídit materiál na obnovu, nebo přímo nové překážky. Nový materiál je ale finančně velmi 
náročný. 
Br. Jiřička – školení pro strojníky a velitel JPO V. bude 1. – 2. února 2013 v Turnově. Tato 
informace je otištěna v Hasičských novinách. 
Br. Mlejnek – jsou nové tiskopisy Hasičské vzájemné pojišťovny (hlášení škod atp.). Vše 
bude ke stažení na webu OSH. 
Br. Starosta informuje: 13. dubna je termín Jablonecké haly pro děti a dorost, 14. dubna pak 
pro dospělé. Dále poděkoval SDH Košťálov za zajištění vyhlášení výsledků o Pohár dráčka 



Soptíka. Krajské kolo Plamenu a dorostu bude 15. – 16. června 2013, pořadatelem je OSH 
Liberec. Krajské kolo v PS bude 10. srpna v České Lípě a republika má termín 24.8.2013. 
 
Ad 9.   Jednání ukončil br. Adametz v 16:49 hodin. Popřál všem klidné vánoční svátky a 
pohodový vstup do roku 2013. 
 
 
 
Zapsal: Ladislav Jiřička 
 
 
 
 


